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Zárószó 

Kovács Máté egyetemi tanár 

A záróülés elnöke a határozati javaslatot szavazásra bocsátja. 
A konferencia tagjai a javaslatot egyhangúlag elfogadják. Az el
nök ezután elmondja zárszavát: 

Úgy látom, hogy a referátumok igen komoly érdeklődést 
keltettek. A 19 hozzászólás a legkülönbözőbb szerveket érintette, 
és a legkülönbözőbb módon világította meg a problémákat. Azt 
hiszem, hogy nem a pesszimistáknak, hanem az optimistáknak van 
igazuk, mert ha a könyvtártudomány ilyen érdeklődést keltett, 
akkor valóban megvan a lehetőség arra, hogy kitöltse azt a teret, 
amely most nyílt meg előtte. 

Az a távlat, ami itt előttünk nyílt, igen messze mutat , nagy 
feladatot tár felénk. Többen ki is emelték ezt. Nem hiszem azonban, 
hogy ez az új lehetőség megijesztene bennünket. Hiszen nem egy 
évről, hanem öt vagy tizenöt évről van szó. Elég okosaknak kell 
lennünk ahhoz, hogy ebből azt válasszuk ki, ami most időszerű. 
Annak a bizottságnak, amely e téren tevékenykedik, az a feladata, 
hogy kiválassza azt, amit most kell elvégezni, de azért az egészet 
is látnunk kell. Azt gondolom, hogy ez a megbeszélés abban az 
értelemben igen hasznos volt számunkra, hogy végre szembenéz
tünk saját problémáinkkal; látjuk a tennivalókat, s ez értelmet ad 
munkánknak, megnöveli erőnket, megsokszorozza eredményeinket. 
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